
 

    

CALL FOR PAPERS | APPEL À COMMUNICATIONS 
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OPEN SESSION | COMMUNICATIONS LIBRES 

As part of the Regional Congress of the International Geographical Union (IGU) to be held in 
Quebec City, Canada, from 6 to 10 August 2018, the IGU Commission on History of geography is 
organizing an open session welcoming communications related to any topic of the history of 
geography. All communications, papers or posters, may be presented in English or French. To 
submit a proposal (maximum 300 words), please forward it before March 15 2018 through the IGU 
congress web site: igu2018.ulaval.ca. 

 

Dans le cadre du Congrès régional de l’Union géographique internationale (UGI) qui se tiendra à 
Québec (Canada) du 6 au 10 aout 2018, la Commission Histoire de la Géographie tiendra une 
session de communications libres. Ces communications n’ont pas à correspondre à un thème 
particulier, sinon qu’elles doivent s’inscrire dans le cadre général de l’histoire de la géographie. Les 
présentations, en français ou en anglais, se feront oralement ou par affiche. Pour soumettre une 
proposition, prière d’acheminer avant le 15 mars 2018 un résumé de 300 mots via le site Internet 
du congrès : ugi2018.ulaval.ca. 

 

Guy Mercier, Laval University (guy.mercier@ggr.ulaval.ca)  
Marcella Schmidt di Friedberg, Milan-Bicocca University (marcella.schmidt@unimib.it)  
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